
Vragen Commissie Economie 24 november 2023  

Vragen Antje Dees de Vries (BBB), over Brief GS van 19 oktober 2023 over Stand van zaken bomenkap N251 en N668 
vanwege actieplan Veilige inrichting bermen – 372904, agendapunt 13.2 

Vragen Commissie Economie Antwoorden  
1. Wat is de leeftijd van de bomen langs de N668?  De bomen zijn nu 45 jaar oud. 

2. Wat is de te verwachten levensduur van deze bomen? Dat is niet te voorspellen, want dat is afhankelijk van verschillende 
factoren. Onder andere ziekte en droogte zijn onvoorspelbare factoren. 
Maar normaal gesproken zou 60 jaar bij goed en regelmatig onderhoud 
haalbaar moeten zijn. Populieren zijn korte omloopbomen en langs een 
weg kan het na 60 jaar wel eens voor de veiligheid en kostentechnisch 
beter zijn om ze te vervangen. 

3. Vormen deze bomen geen risico voor de verkeersveiligheid gezien de levensduur en 
staat van de bomen? Is er bijvoorbeeld een risico op uitwaaien van takken dan wel 
omwaaien van bomen? 

Nu vormen de bomen nog geen risico omdat ze goed onderhouden 
worden. Er is wel een risico op uitwaaien van takken omdat oude 
populieren wat brosser worden. Daarom wordt het onderhoud van deze 
bomen steeds belangrijker en moeten ze ook steeds vaker worden 
gesnoeid. 

4. Wanneer de adviessnelheid naar 60 km/uur wordt gebracht op de N668: Wat is de 
verwachting van de verkeersstromen vanuit Wolphaartsdijk richting Goes/A58, zijn hier 
veranderingen in te verwachten?   

Nee. 




